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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 28 februarie  2012  în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 

 

 

 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că 

sunt prezenţi un număr de 32  consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Lipseşte doamna Emilia Milutinovici şi domnii De Maio Leontin, Supuran Dorin şi  
Munteanu Sorin. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 50/ 22.02.2012 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-
media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi 
specialişti din aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub 
autoritatea consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  
1) -  Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului 

Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 
2012. 

3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea „Agendei principalelor manifestări 
cultural-artistice şi sportive”. 

4) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării cotizaţiei către Asociaţia 
,,Baschet Club Timişoara”. 

5) -  Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri sportive. 
6) -  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr.146/2010 privind 

aprobarea proiectului de investiţie „Parc Tehnologic pentru Energie 
Alternativă Timişoara” a cheltuielilor legate de proiect, precum şi a 
documentaţiei tehnico-economice a investiţiei. 

7) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării indicatorilor tehnico-
economici ai proiectului de investiţie “Centrul de Integrare prin Terapie 
Ocupaţională Găvojdia”. 

8) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat cu 
Municipiul Timişoara şi Comuna Dumbrăviţa pentru proiectul „Extindere 
reţea de troleibus Dumbrăviţa”. 

9) -  Proiect de hotărâre pentru aprobarea proiectului de investiţie „Muzeul Viu 
al Satului Bănăţean, Timiş - Csongrad , Tradiţie şi Multiculturalitate”. 

10) - Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic pentru obiectivul 
de investiţie Modernizare DJ 592D Lugoj – Ohaba Forgaci, km 2+140 – 
13+800”. 

11) - Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic pentru obiectivul 
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de investiţie ”Sporire capacitate de circulaţie pe DJ 595 Giroc – Timişoara, 
km 7+700 – 10+000”. 

13) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii sezoniere a unor 
suprafeţe de teren, în scopul amenajării de terase. 

14) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spaţiu de către 
Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Constantin Pufan” Timişoara. 

15) - Proiect de hotărâre privind completarea „Inventarului bunurilor care 
aparţin domeniului public al judeţului Timiş”. 

16) - Proiect de hotărâre privind actualizarea Inventarului bunurilor imobile din 
domeniul public şi privat al judeţului Timiş date în administrare Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş. 

17) -  Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Normativului 
privind dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

18) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale 
unor operatori  de transport rutier. 

19) -  
 
 

Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Timiş in Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară Apă - Canal Timiş. 

 
20) -  

Proiect de hotărâre privind revocarea şi numirea reprezentantului în 
Consiliul de administraţie al SC „INTER CENTER SERVICE” SA 
Timişoara. 

 
21) - 

Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului 
judeţean Timiş în Comisia de orientare şcolară şi profesională. 

22) - Proiect de hotărâre privind desemnarea membrilor comisiilor de evaluare 
şi comisiei de soluţionare a contestaţiilor pentru evaluarea performanţelor 
manageriale pe anul 2011, ale managerilor unor instituţii publice de 
cultură aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Timiş. 

23) - Proiect de hotărâre privind extinderea reţea troleibus Dumbrăviţa  

24) - Diverse. 
 
Dacă sunt şi alte observaţii  în legătură cu ordinea de zi? Dacă nu, supun la 

vot ordinea de zi. 
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat ordinea de zi cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin 
Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – 
Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă 

supun aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 31 ianuarie 2012. 
Dacă sunt observaţii? Dacă nu vă supun la vot.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat procesul – verbal al şedinţei ordinare din 

31 ianuarie cu 33 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin 
Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviuc, Băcanu Horea – George, Bitea 
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Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Urmare solicitărilor dumneavoastră din şedinţa anterioară aveţi depusă în 

mapele de şedinţă o Notă privind măsurile întreprinse pentru recuperarea debitelor 
restante de la societăţile comerciale din cadrul Parcului Tehnologic şi Industrial 
Timişoara. 

O a doua problemă, pe care vreau să o ridic la acest punct, este legată de 
ziua de 9 aprilie când vom sărbători 20 de ani de existenţă a Consiliului Judeţean 
Timiş. În acest context, adresez o rugăminte acelor veterani şi nu numai, ca în 
finalul acelei broşuri pe care o vom edita să treceţi câteva opinii, cuvinte din partea, 
în special, a celor care au fost încă de la înfiinţare, aşa cum este domnul Viorel 
Coifan, domnia sa fiind primul preşedinte.  

Poate din partea fiecărui  grup politic să vină câteva cuvinte cu privire la 
această aniversare şi dacă sunt sugestii, din partea dumneavoastră, pentru ziua de 
9 aprilie vă rog să ni le prezentaţi pentru a sărbători aşa cum se cuvine cei 20 de 
ani de existenţă a consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Domnule preşedinte, vă mulţumesc că aţi ridicat acest subiect şi, sigur că 

dacă Alexandre Dumas ar fi fost printre noi, ar fi spus – „După 20 de ani”, dar nu 
este. Trecând mai departe, dumneavoastră aţi pomenit de faptul ca fiecare grup 
să-şi desemneze pe cineva care să spună câteva cuvinte sau să aducă sugestii, 
însă aş vrea să vă întreb dacă există un program al acestei manifestări şi cine se 
ocupă, respectiv cine este responsabilul.  

Dacă vă amintiţi acum două săptămâni am discutat că ar trebui trecut prin 
comisii, pentru că 20 de ani este puţin, la scară umană, dar este mult pentru 
activitatea unei instituţii pe care acum o sărbătorim.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier, sigur că există un program care trebuie să treacă prin 

comisii pentru că orice sugestie este binevenită. Până la urmă este sărbătoarea 
unei instituţii cu 20 de ani de existenţă şi eu am dat o dispoziţie, nu neapărat 
scrisă, prin care s-a constituit un colectiv care să se ocupe, de tot evenimentul. 

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Cine-i şeful ? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnul director executiv Răzvan Hrenoschi.  Ca idee, am cerut să se facă 

un scurt film în care să se prezinte marile investiţii care s-au întâmplat în aceşti 20 
de ani, precum şi alte idei care, sunt deja într-un anumit program, iar aportul 
dumneavoastră, al tuturor comisiilor , al tuturor consilierilor judeţeni, ar fi binevenit 
în acest sens.  
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Am să-l rog pe domnul Răzvan Hrenoschi să ia legătura cu toţi preşedinţii 
de comisii şi toate sugestiile care vin să le integrăm în programul zilei de 9 aprilie.  

Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnule preşedinte, domnilor colegi, avem o mare dilemă pe tema căreia 

se fac foarte multe speculaţii în presă. Este vorba despre SC Politehnica.  Liderii s-
au întâlnit, au avut discuţii pe această temă, avem un audit şi din păcate nu toţi 
colegii îl au la dispoziţie. După părerea mea este bine ca toţi colegii să-l primească 
şi să fie informaţi de conţinutul raportului pentru că în plenul consiliului judeţean am 
fost de acord şi am votat finanţarea unui audit pentru a ne putea face o părere. 
Cred că este un subiect care trebuie luat în serios pentru că, tot în plenul 
consiliului, am stabilit că nu vom face o temă de campanie electorală sau de 
imagine pe tema sportului. Dacă suntem serioşi atunci trebuie să ne respectăm 
hotărârea luată şi să nu mai facem declaraţii că vom face într-un fel sau altul până 
când  nu avem toate datele şi nu hotărâm împreună, după ce ne-am format o 
opinie în consens aşa cum am hotărât odată.  

Pot spune că acest audit ne dă informaţiile pe care le-am cerut, doar parţial, 
pentru că este în preambulul acestui document o frază care spune că datele din 
această investigaţie nu pot fi folosite pentru tranzacţii ulterioare şi datele primare 
trebuie confirmate din alte surse. Dacă este vorba să mergem pe acel drum, pe 
care s-a anunţat deja de către unii lideri, cum  că s-ar putea să cumpărăm 
societatea de la domnul Iancu, atunci acolo mai trebuie să facem o evaluare pentru 
a şti exact care e valoarea acelei societăţi.  

De asemenea, din păcate, prin clauza de confidenţialitate am fost obligaţi să 
nu dăm informaţiile care ar fi trebuit, după părerea mea, să fie publice pentru că 
este un audit făcut pe bani publici şi, în mod normal, oamenii au dreptul să ştie 
care este situaţia adevărată. De fapt, această lipsă de informare îi serveşte doar 
domnului Iancu şi nu nouă.  În acest climat în care nu se ştie exact despre ce este 
vorba există tot felul de manevre.  

Închei acest subiect cu solicitarea să avem o discuţie pe această temă ca să 
putem stabili o conduită în spiritul celor discutate anterior.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Doresc să fac câteva precizări ca urmare a observaţiilor făcute de domnul 

consilier judeţean Viorel Sasca.  
În primul rând, confidenţialitatea a fost cerută de firma respectivă şi nu noi 

am cerut-o.  KPMG ne-a cerut-o  pentru că în acel raport prin care ne-a răspuns 
nouă la o serie întreagă de întrebări, fiind de fapt o investigare, apar şi alte 
societăţi care nu fac parte din acţionariatul SC Politehnica SA.  Oricare alte 
societăţi comerciale care sunt în sistem relaţional cu acţionariatul SC Politehnica 
SA îşi păstrează dreptul de confidenţialitate şi din acest motiv KPMG a spus că 
există o problemă legată de confidenţialitate.  

Una este să discutăm numai de asociaţii SC Politehnica SA şi alta e să 
discutăm de alte societăţi care sunt într-un anumit lanţ comercial cu această 
societate, întrucât pentru acestea din urmă apare o problemă de natură juridică, 
drept pentru care a apărut ideea de  confidenţialitate  şi nu din alte motive.  

Pe de altă parte, în urma discuţiilor avute cu cei trei colegi, care reprezintă 
cele 4 partide politice din consiliul local şi consiliul judeţean, şi la rugămintea 
noastră, astăzi domnul preşedinte Robu, ar urma să aibă o discuţie cu domnul 
Mircea Sandu – preşedintele Federaţiei Române de Fotbal – în ideea de a lămuri 
foarte clar posibilitatea sau nu a obţinerii licenţei.  
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În definitiv pe lângă problema banilor o problemă esenţială şi deosebit de 
importantă este şi ce a licenţei. În condiţiile în ni se prezintă un traseu ni se spune 
şi care sunt condiţiile pe care trebuie să le îndeplinească societatea respectivă 
pentru a obţine licenţierea. Nu este îndeajuns să rezolvăm o parte din probleme 
din  punct de vedere financiar şi să nu rezolvăm problemele  din punct de vedere al 
licenţierii. Acest lucru nu ajută foarte mult.  

Prin urmare, după ce vom primi un răspuns din partea FRF cu privire la 
licenţiere, îl vom aduce la cunoştinţă tuturor consilierilor judeţeni şi împreună vom 
putea să ne gândim la toate variantele comerciale şi nu de cumpărare. Consider că 
e prea mult să spunem cumpărare, iar cuvântul corect ar fi, mai degrabă, preluare.  

Totodată, am înţeles că domnul senator Robu se va întoarce mâine şi atunci 
vom avea o discuţie cu domnia sa. Vom vedea care sunt condiţiile de licenţiere pe 
care trebuie să le îndeplinească  clubul. Dacă nu avem licenţă şi nici nu avem 
şanse să obţinem licenţa nici anul acesta şi nici anul viitor atunci este o problemă. 
Nu  trebuie să uităm că divizarea s-a făcut anul trecut între două firme şi motivul 
retrogradării a fost, nu legalitatea divizării,  ci condiţiile care au urmat vis-a-vis de 
cele două societăţi care trebuie să meargă în paralel – ele trebuie să îndeplinească 
aceleaşi condiţii 3 ani pentru a se licenţia. 

Îl aşteptăm pe domnul senator Robu să vină de la Bucureşti şi în urma 
informaţiilor primite de la domnia sa ne vom lămuri asupra tuturor problemelor şi 
vom merge mai departe pe partea comercială.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnul preşedinte, nu voi intra în detaliile tehnice pe care dumneavoastră 

le-aţi exprimat foarte bine, ci în câteva  chestiuni procedurale.  
În primul rând, noi am votat în 19 decembrie 20199, prin HCJT nr. 172 

/2011 solicitarea unor servicii de audit şi am primit nişte servicii de investigaţie. Nu 
cunosc foarte bine care este diferenţa între audit şi investigaţie, dar constat că una 
am votat şi alta am primit.  

În al doilea rând, referitor la confidenţialitate, din moment ce toţi consilieri 
judeţeni au votat în plenul consiliului judeţean aveau dreptul să primească această 
informaţie, însă ei au primit-o discriminat. Acest lucru înseamnă că unii sunt mai de 
încredere şi alţii nu.  Sigur că cei de la KPMG puteau să discute şi, probabil că  
puteau să  trimită tot atâtea rapoarte câţi consilieri judeţeni sunt pentru a le fi puse 
la dispoziţie.  

Referitor la confidenţialitate, ca o paranteză, vreau să vă spun că sunt 
posesorul certificatului ORNIST – Oficiul Registrului Naţional de Informaţii Secrete 
cu nr. CPM 0410094 şi care îmi dă nivelul de acces SSID – adică Secrete de Stat 
de Importanţă Deosebită.  Prin urmare, mi s-a părut ilar că cei de la KPMG nu au 
avut încredere să îmi dea acel raport de investigaţie din care aş fi putut înţelege şi 
eu ceva.  

În consecinţă, rugămintea mea este să considerăm că toţi consilierii judeţeni 
au aceleaşi drepturi.  Deşi s-a instituit instituţia liderilor, ei sunt lideri la partid, aici 
suntem toţi egali şi unii, chiar dacă sunt preşedinţi de comisie, nu au primit acel 
raport.  

Cred că a fost o eroare întâmplătoare şi vă asigur de tot sprijinul nostru 
pentru ca POLI să redevină ceea ce a fost pentru că merită pe deplin acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc că aveţi încredere în lideri şi vă asigur că toţi cei patru 

preşedinţi am cerut acest lucru dar ne-am izbit de acel „zid” al confidenţialităţii.  O 
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să încercăm să desfacem  acest nod gordian şi toţi consilierii o să primească acel 
raport.  M-aş bucura să-i spuneţi şi domnului Robu, la partid, aceleaşi cuvinte.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
În primul rând aş vrea să vă anunţ că nu voi mai participa la nici o şedinţă a 

liderilor astfel încât să nu mai fie nici un fel de discuţii. Angajamentul e al consiliului 
judeţean, al tuturor colegilor şi de aceea sunt de acord cu ceea ce au spus domnii 
Viorel Coifan şi Viorel Sasca, cu menţiunea că unii dintre noi au mai beneficiat  de 
beneficiile pe care le putea aduce numele şi imaginea Politehnicii. Cu siguranţă, nu 
PSD-ul.  

În al doilea rând aş vrea să stabilim acum ca toate rapoartele sau 
investigaţiile, cum vreţi să le numiţi să fie distribuite fiecărui consilier judeţean 
astfel încât să poată discuta în cunoştinţă de cauză.  

Dacă discutăm de data de 31 martie  când trebuie obţinută licenţierea atunci 
ar fi fost necesar să fim informaţii, iar acest lucru nu trebuie considerat un moft al 
liderilor de a cumpăra, de a participa sau nu. De aceea, îl rog pe domnul secretar 
să găsească  soluţia ca acel raport să ajungă la toţi, pe bază de semnătură, aşa 
cum solicită  firma respectivă pentru confidenţialitate.  

 Nu ştiu cum s-a semnat contractul dar dacă s-a semnat cu condiţiile 
acestea nu este nici o problemă, ne vom conforma şi astfel fiecare consilier va 
primi, dacă se poate, în cursul zilei de astăzi,  un exemplar din material, pentru a 
nu se mai spune că unii sunt favorizaţi, aşa cum se spune despre mine, de 
dumneavoastră, de domnul Robu, de domnul Ciuhandu.  

De asemenea, propun ca la prima întâlnire să fie prezenţi şefii de comisii şi 
liderii de grupuri pentru că nu vreau să mai particip singur la aceste întâlniri.  
Trebuie ca fiecare grup să hotărască câţi vor merge la acele întâlniri.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt de acord cu dumneavoastră când spuneţi că trebuie să găsim soluţia 

legală pentru ca toţi consilierii judeţeni să primească acel raport. Dacă vreţi, îmi 
asum responsabilitatea  în acest sens. Este absurd să nu fie informaţi toţi colegii 
despre conţinutul acestui raport.  Nu ştiu exact cum vom proceda, vom face un 
tabel sau vom proceda altfel, rugămintea mea este să avem acea semnătură 
pentru confidenţialitate pe care ne-o solicită firma respectivă.  

Pe de altă parte, domnule preşedinte Titu Bojin, nu puteţi spune că PSD – ul 
nu a beneficiat de POLI.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Ba da a beneficiat de fluierături în data de 1 Decembrie 2009 în Piaţa 

Operei. S-au aţi uitat? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, dar dacă îmi amintesc PSD-ul este cel care a adus AEK la Timişoara 

pentru campania electorală. Deci, nimeni nu poate fugi de această idee, pentru că 
atunci când a venit AEK aici a venit sub sigla PSD-ului. Haideţi să fim corecţi. 

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Vorbim de trădări sau mai bine tăcem? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu,  vorbim despre ceea ce s-a întâmplat de fapt.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnule preşedinte, trebuie să avem grijă să nu cădem într-o capcană cu 

obţinerea licenţierii, întrucât aceasta din urmă era obligaţia domnului Iancu.  Pentru 
că nu a obţinut-o anul trecut trebuie să vedem dacă o obţine anul acesta.  

Nu putem să dăm speranţe că noi ne vom ocupa să obţinem licenţiere şi 
astfel să cadă pe noi responsabilitatea. Responsabilitatea exclusivă este a 
domnului Iancu.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În acest moment noi am cerut doar  o informare de la federaţie prin care să 

ne spună dacă condiţiile de licenţiere se pot îndeplini sau nu în actuala formă.  
 

 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
M-am abţinut să nu vă întreb dacă pot întreba sau credeţi că  iar vă 

ameninţăm vecinii de pe stradă, însă, domnule preşedinte, vă întreb de ce nu 
încercaţi cu specialiştii?  

Dacă acest club intră în insolvenţă care mai este problema în  relaţia cu 
federaţia ?  Vine un judecător, ne prezintă situaţia oficială, etc. Deci, repet, am 
semnul de întrebare asupra ceea ce  înseamnă continuare într-un anumit eşalon şi 
cu Federaţia Română.  Dacă tot vrea domnul Iancu să scape şi tot spune că nu 
mai poate, că tot  a mai băgat un mare petrolist al României, o firmă MiCRO sau 
nu ştiu cum îi spune, atunci şi dânsul poate băga în insolvenţă, se clarifică 
lucrurile, vedem ce datorii sunt acolo şi mergem mai departe.  
  

Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Domnule preşedinte aş vrea să ne spuneţi ce se întâmplă cu acţiunile 

noastre de la DRUMCO şi de la INTER CENTER, întrucât acea comisie specială 
nu s-a mai reunit de foarte mult timp.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 De la DRUMCO veţi primi în curând raportul în care am cerut reevaluarea 
acţiunilor. Acesta este pregătit, societatea a terminat reevaluarea, suma este alta 
decât cea care am gândit-o noi iniţial şi va fi pusă în discuţie în cadrul comisiei în 
momentul în care vom convoca comisia.  
 

Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Chiar dacă există raportul eu încă nu am intrat în posesia lui.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Solicit o informare despre stadiul în care se află Centrul de Transfer 

Intermodal pentru că este una din investiţiile foarte importante. În cadrul comisiei 
am avut o discuţie cu domnul Bălaşa, sper că între timp s-au clarificat lucrurile şi 
vrem să ştim ce mai trebuie noi să facem ca acest proiect să meargă mai departe.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, am să rog pe domnul Sergiu Bălaşa să ne facă o informare în acest 

sens.  
 
Domnul  consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte trebuie să vă felicit pentru faptul că sunteţi un bun 

politician. În cei 4 ani nu ne-aţi ameţit nu  numai pe noi ci şi o ţară întreagă.   
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Aş vrea să ştiu de unde luăm bani pentru acel stadion pentru că toate 
publicaţiile de sport publicau ştirea că Timişoara va avea un stadion de nu ştiu câte 
stele, cu OZN-uri, cu SF-uri, etc. Nu ne-aţi spus însă şi de unde luăm banii.  

Poate că din bunele relaţii pe care le aveţi acum cu cineva de sus poate 
primim şi noi bani la fel cum a primit Cluj şi Ploieşti.  

Per ansamblu trebuie să spun că proiectul este frumos dar banii lipsesc cu 
desăvârşire şi sper să ne lămuriţi dumneavoastră în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În primul rând, pe lista de investiţii, chiar şi dumneavoastră aţi votat acest 

proiect. Este prevăzut acolo într-o valoare de aproximativ 800 mii lei şi vom lansa 
licitaţia pentru studiul de fezabilitate.  

Trebuie să vă spun că există soluţii atâta timp cât vrei să realizezi ceva. În 
plus, soluţia nu este să fiu eu prim – ministru ca la Cluj, poate ajungeţi 
dumneavoastră prim – ministru şi atunci am găsit soluţia să rezolvaţi problema 
acestui deziderat al nostru sau poate faceţi stadionul la Lugoj, cine ştie.   

Există posibilitatea unui parteneriat public privat  (PPP ) care poate să ne 
asigure banii înainte de a începe construcţia. În acest moment avem nevoie doar 
de studiul de fezabilitate şi de proiect. În momentul în care acestea două vor fi 
finalizate există posibilitatea unui PPP.  

De asemenea, mai există posibilitatea unui Fond de Investiţii. Chiar şi în 
Timişoara  şi-au manifestat foarte mulţi intenţia în acest sens, exemplu Complexul 
ModaTim din centru, realizat cu un  Fond de Investiţii Sud African care a finanţat 
investiţia.  

În consecinţă, există foarte multe soluţii şi posibilităţi să facem acest lucru 
chiar dacă nu sunt bani şi chiar dacă nici unul dintre noi doi nu va ajunge prim – 
ministru.  

Dacă mai sunt şi alte probleme? Dacă nu trecem la următorul punct înscris 
pe ordinea de zi.  

 
 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 

rectificat al Judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi 
servicii publice pe anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Rectificarea a fost impusă de asigurarea unor resurse în Fondul de rezervă 

bugetară pentru sprijinirea judeţelor Buzău şi Vrancea care s-au confruntat în 
această lună cu situaţii excepţionale generate de ninsorile abundente.  

Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian – Valentin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 
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Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea „Agendei 

principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive”. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, 

tineret şi sport şi  Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, 
Matei Viorel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea doamnei consilier judeţean Gaita Oana.  

 
 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării cotizaţiei 

către Asociaţia ,,Baschet Club Timişoara”. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, 

tineret şi sport, Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă şi Comisia 
economică.  

Dacă sunt discuţii?  Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31  voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin 
Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan,   Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin şi o abţinere din partea doamnei Spătaru Elisabeta.  

 
 

Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri 
sportive. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă 

şi externă. Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport a stabilit că va 
prezenta amendamente în plen, iar Comisia economică a formulat o serie de 
amendamente prin care au redistribuit sumele propuse şi, în plus, au introdus în 
categoria structurilor sportive care pot beneficia de finanţare Clubul de Karting 
„Isac” şi Clubul Sportiv Morisena Cenad care, la data formulării propunerilor, nu au 
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făcut dovada şi nu au depus absolut nici o documentaţie în sensul prevăzut de 
Legea nr. 69/2000  şi Ordinul nr. 130/2006 al Agenţiei Naţionale pentru Sport. Între 
timp am înţeles că de la Clubul Sportiv Morisena Cenad a venit documentaţia, iar 
despre Clubul de Karting „Isac” nu ştim decât că s-a depus o documentaţie astăzi.  

Rog Comisia economică să ne prezinte amendamentele. 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnule preşedinte, aş vrea să ni se spună dacă documentaţia depusă 

pentru Clubul de Karting „Isac” este în conformitate cu Legea 69/2000 şi Ordinul 
nr. 130/2006 al Agenţiei Naţionale pentru Sport.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu ştim în acest moment.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, dar ştim că există această documentaţie, domnul secretar şi domnul 

Rada au văzut-o  şi pot să se pronunţe asupra legalităţii acesteia.   
Referitor la amendamente, rog pe cei care le-au susţinut în comisie să le 

susţină şi aici în plenul consiliului judeţean.  
 
Domnul consilier judeţean Daniel Preunca  
Din câte am înţeles eu actele sunt în întârziere din cauza birocraţiei. Dacă 

vom lua hotărârea să le punem un termen până la care să aducă documentaţia şi 
nu aduc atunci pică amendamentul. Totuşi, din câte ştiu eu este o problemă de 
birocraţie în eliberarea acestor acte.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În acest caz, amendamentele am să le citesc eu. Prin urmare, se propune: 
- Hambal Masculin – 250 mii lei; 
- CSM Lugoj (lupte, gimnastică masculină, şah şi volei ) – 300 mii lei  
- Luxten  şah – 50 mii lei  
- Dumbrăviţa – tenis de masă – 25 mii lei 
- Echipa de bachet fete Danzio – 250 mii lei  
- Clubul de rugby – 400 mii lei  
- Asociatia sportivă de motociclism  Pascota Ioan Ilie – 25 mii lei  
- CSM Timisoara – lupte şi volei feminin  – 150 mii lei  
- Motociclism Taifun – 70 mii lei  
- Universitatea Timişoara – volei masculin – 100 mii lei  
- Sânandrei şah – 12 mii lei  
- CFR fotbal fete – 50 mii lei  
- Automobilism Raducioiu Timiş  - 25 mii lei  
- Karting Isac – 20 mii lei  
- Morisena Cenad – hipism – 20 mii lei  
Acestea sunt toate amendamentele?  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, acestea sunt toate amendamentele şi solicit, încă o dată, ca din partea 

aparatului de specialitate, domnul Hrenoschi şi domnul Rada să confirme că toate 
aceste cluburi se încadrează în condiţiile legale pentru a fi finanţate de către noi.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În afară de „Isac” şi „Morisena Cenad toate celelalte cluburi se încadrează în 

condiţiile legale. 
Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
Aş vrea să întreb Comisia economică cum au judecat domniile lor atunci 

când au propus ca la unii din motociclişti să dăm 70 mii lei, iar la alţii dăm  25 mii 
lei.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Încă o dată rog pe cei care au susţinut amendamentele în comisie să-şi 

susţină şi punctul de vedere aici în plenul consiliului judeţean. Eu ca preşedinte al 
comisiei m-am abţinut la toate aceste amendamente.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Domnul Adrian Negoiţă a solicitat o lămurire referitor la repartizarea banilor 
între cele două cluburi de  motociclism, întrucât Ilie Pascotă are 25 mii şi  Taifun 
are 70 mii lei.  
 
 Domnul consilier  judeţean Titu Bojin  
 Eu vă propun să majorăm şi la Ilie Pascotă  la 50. Majorarea va fi dintr-o 
economie, în urma propunerii de micşorare a sumei  pe semestrul I.  Acum vă 
propun să mai dăm  încă 25 de mii lei , deci să majorăm cu 50 mii lei şi la Pascotă,  
asta dacă şi domnul Adrian Negoiţă este de acord.  
  

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Domnule Titu Bojin, dacă vrem echilibru atunci haideţi să-l facem echilibru.  
Dam 50 mii lei la amândouă şi rezolvăm treaba.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Domnule preşedinte, 50 mii lei era suma din proiectul de hotărâre trimis spre 
discuţie.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Bun,  atunci pentru că avem amendamente le supunem la vot conform 
procedurii.  

Prin urmare, avem proiectul de hotărâre iniţial şi avem amendamentele. 
Vom supune la vot fiecare amendament în parte.  
 
 Domnul Petrişor Nădăştean - secretar al judeţului Timiş  
 Aş vrea să  vă informez că dacă discutăm despre buget atunci votul trebuie 
să fie jumătate + 1 din numărul consilierilor prezenţi. Pe de altă parte, o asemenea 
manieră de a discuta nu este benefică pentru că nu putem face o evaluare corectă 
în raport cu sumele alocate pentru alte sporturi.   Dacă ne uităm, de exemplu, la 
CSM Lugoj care are 4 ramuri sportive la nivelul de competitivitate reprezentativ la 
nivel naţional a avut pe  proiectul iniţial  150 mii lei, iar pentru CSM Timişoara care 
are 2 ramuri sportive s-a propus iniţial 100 mii lei.  

Deci, acum se propune 300 mii lei pentru CSM Lugoj şi pentru CSM 
Timişoara 150 mii lei.  Prin urmare, observăm că nu există o logică. Atunci când s-
a formulat propunerea de către aparat s-a avut în vedere performanţele care s-au 
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obţinut, sporturile care sunt licenţiate la nivelul respectiv şi s-a făcut o propunere.  
Cu toate acestea, amendamentele formulate aici nu respectă această logică.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
 Da, dar toate amendamentele trebuie să le supun la vot conform procedurii.  
 

Domnul consilier judeţean Marius Cârceie  
Domnule preşedinte, dacă le supunem la vot, mă gândesc că în Comisia 

economică s-a avut în vedere şi capitolul bugetar alocat. Dacă le luăm şi le 
supunem la vot pe fiecare în parte s-ar putea să depăşim capitolul bugetar.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu avem cum să depăşim şi ştiţi de ce?  Pentru că aici discutăm de un 

amendament şi nu de o nouă propunere.  Sumele totale se încadrează în buget.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie  
Da , sumele totale pe amendamentul general şi pe proiectul iniţial. Dar dacă 

se va vota o parte din amendamente şi o parte din proiectul iniţial atunci s-ar putea 
să depăşim bugetul alocat.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, aveţi dreptate. Din punct de vedere matematic există această 

posibilitate.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, în cadrul comisiei am avut în vedere că pentru 

semestru I a fost alocată suma de 1.800 mii lei şi prin redistribuirea unor sume de 
la diverse cluburi , pentru că austeritatea nu se rezolvă numai dacă tăiem de la 
CSM Lugoj o sumă ci de la toate cluburile care iniţial au avut o sumă pentru 
fundamentarea bugetului.  

De aceea am procedat astfel. În consecinţă, CSM Lugoj care în anul 2011 a 
avut 600 mii lei pe tot anul, în semestrul I i s-a propus suma de 150 mii lei, fapt 
care l-a dezavantajat având în vedere că este un club cu 4 discipline sportive.   

De asemenea, la CSM Timişoara s-a propus iniţial suma de 150 mii lei  şi li 
s-a tăiat suma de 50 mii lei pentru că au fost introduse şi alte cluburi sportive.  Aici 
vorbesc despre documentul pe baza căruia  s-a făcut fundamentarea bugetului.  

Prin urmare, am spus să intervenim acolo unde putem, să acceptăm şi 
amendamentele propuse de colegii noştri la comisie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier judeţean Gheorghe Bologa, dacă domnul consilier 

judeţean Adrian Negoiţă nu făcea diferenţa aceea probabil că votam în bloc toate 
amendamentele.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Mai am o propunere care, probabil, nu va fi agreată de majoritatea 

cluburilor, însă în momentul de faţă majorăm sau diminuăm fără să avem dosarele 
şi documentaţia lor. 

 Prin urmare, vă propun să amânăm discuţia până luna viitoare, să intre în 
toate comisiile de specialitate acest proiect de hotărâre şi să avem la dispoziţia 
noastră cererile de finanţare precum şi rezultatele sportive a tuturor entităţilor care 
vor beneficia de aceste facilităţi.  
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Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte nu putem amâna pentru că unele discipline sportive 

sunt deja în concursuri, iar dacă amânăm  şi nu îi ajutăm cu finanţarea acum atunci 
nu pot face nimic.  De exemplu, luna viitoare echipa de motocros  Taifun, va 
participa la Campionatul Mondial din Grecia, iar dacă nu primeşte finanţarea acum 
nu se poate deplasa.  

Nu putem să ne facem că nu ştim că există un calendar competiţional care 
trebuie respectat.  Dacă nu vrem îi putem finanţa prin august când terminăm de 
analizat toate dosarele şi toate performanţele. În cadrul consiliului judeţean există 
cineva care se ocupă de acest lucru.  

Haideţi vă rog să-i finanţăm pentru că suntem deja în întârziere. Bugetul l-
am aprobat în luna ianuarie, repartizarea o facem în februarie, banii în primesc în 
martie şi în luna iunie se termină semestrul I.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, îmi pare rău că vă reamintesc ceea ce am spus 

şedinţa trecută şi o voi spune în fiecare şedinţă până la terminarea mandatului.  
Ceea ce a spus domnul consilier Marius Cârceie este perfect adevărat. Însă există 
o comisie care are o denumire foarte pompoasă   Comisia de cultură, învăţământ, 
tineret şi sport. Aceasta ar fi trebuit să ocupe de verificarea documentaţiei însă nu 
s-a întâmplat acest lucru.  

Stimaţi  colegi,   să  ştiţi  că această hotărâre ni s-a pus pe masă spunându-
ne „Asta-i!”  Eu fiind membru în acea comisie am spus că trebuie să analizăm 
pentru că nu mi se pare în regulă.  

În principiu, domnul Marius Cârceie are dreptate. Dacă stăm să analizăm pe 
fiecare în parte din punct de vedere al performanţei ne dăm seama că nu sunt 
chiar în regulă şi nici sumele care le dăm nu sunt tocmai corecte.  Nu spun că nu 
merită să primească, dar totuşi cred că ar trebui să fie puţin departajate, pentru că 
unii sunt campionii balcanici, naţionali, iar alţii sunt vicecampionii. Fiecare merită 
însă trebuie să dăm într-o anumită proporţie. Nici noi şi nici cei care sunt în acea 
comisie nu pot face o analiză, în schimb o fac alţii sau venim în plen să discutăm.  

Tot timpul v-am atras atenţia că sistemul de aprobare în acest consiliu e 
foarte ciudat, dar din păcate mi-am dat seama de acest lucru la final de mandat.  

Domnule consilier judeţean Marius Cârcei trebuie să vă spun că nu putem 
să amânăm aceste discuţii pentru că unii chiar au nevoie de aceste finanţări şi 
trebuie, din păcate,  să mergem mai departe.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Se pare că astăzi toată lumea are dreptate.  Domnul Bologa are dreptate 

când spune că trebuie să finanţăm acum şi nu să amânăm pentru că ele chiar au 
nevoie de finanţarea noastră.  

Domnul Marius Cârceie are dreptate, de asemenea, când domnia sa spune 
că ar fi trebuit verificate obiectivitatea acestor solicitări. Ba mai mult am fost foarte 
surprins când am văzut că trebuie să discutăm în comisie sumele pentru fiecare 
club. Nu asta era treaba Comisiei economice.  Mă întreb de ce nu aţi cerut 
dosarele pentru că era problema dumneavoastră şi nu cred că v-a oprit cineva să 
solicitaţi dosarele.  

 
 
 



 14

Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule Sasca, dumneavoastră aveţi perfectă dreptate. Când am vrut în 

comisie să facem o redistribuire, în sensul să luăm o anumită sumă de la un club X 
si să dăm la un anumit club Y pentru că aşa este normal, mi s-a spus că doar în 
plen putem face acest lucru.  Aşa mi se pare normal să fie. Comisia economică 
discută despre un buget pe care  îl pune la dispoziţia fiecărei comisii, iar în cadrul 
fiecărei comisii se analizează bucată cu bucată. Dar, din păcate nu se întâmplă 
aşa. Vedeţi dumneavoastră, teoria e frumoasă dar practica ne omoară.  

Prin urmare, m-am trezit azi în plenul consiliului judeţean cu această 
problemă. Din acest motiv am întrebat.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule Adrian Negoiţă ştiţi foarte bine că atributul Comisiei de cultură era 

să facă această repartizare. În urma unei propuneri se vine cu amendamentele de 
prezentare în plen.  Aş vrea să-i dau cuvântul domnului  Titu Bojin, întrucât domnia 
sa spunea că s-a gândit la un cuantum de economie.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Vă propun să facem un amendament, întrucât există  economia, noi avem 

aici mai puţin de 1800 mii lei cât ne-aţi alocat dumneavoastră, şi există posibilitatea 
să facem o egalitate între cele două.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, vă rog să observaţi că dacă la  proiectul de hotărâre iniţial adăugăm 

Morisena cu cei 20 mii lei şi rezolvăm problema de la CSM  Lugoj (sesizată corect 
de domnul Gheorghe Bologa cu cele  4 unităţi ale lor) am rezolvat tot şi putem vota 
în bloc toate amendamentele.  

Totodată, cu acea economie despre care vorbea domnul Titu Bojin… 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Da, dar să fie de acord şi domnul Bologa.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Nu sunt de acord pentru că am înţeles că se pleacă pe bugetul iniţial fără să 

se ţină seama de observaţia pe care am făcut-o eu. Chiar dacă se mulţumeşte 
Lugojul rămân celelalte intervenţii  făcute de mine în comisie.  Am spus că dacă 
este austeritate şi trebuie să reducem atunci sa reducem de la toţi.  

Dacă dăm în plus 150 mii lei plus 40 mii lei la cei 1.800 mii lei , atunci 
bugetul va fi aproape 2.000 lei bugetul. Ori noi bugetul l-am făcut la 1.477 mii lei, 
iar domnul Bojin a propus să suplimentăm la Motocros se încadrează în cele 1.800 
mii lei.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu vă propun următorul amendament. Suplimentăm la CSM Lugoj până la 

300 mii lei, apare Clubul Morisena, care a depus documentaţia, cu 20 mii lei, iar 
asta înseamnă 170 mii lei în plus faţă de suma care o avem în proiectul iniţial de 
hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Eu zic că domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa trebuie să fie 

mulţumit.  De asemenea, propun la CSM Timişoara să le dăm 50 mii lei în plus şi 
cred că astfel rezolvăm toate problemele.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cred că este corect să dăm 150  la CSM Lugoj, 30 la Timişoara şi cu 20 la 

Morisena. Astfel sunt 200 mii lei în plus, sumă care poate fi suportată de la buget, 
iar cu această ocazie îi rog pe colegii de la Direcţia Buget Finanţe să găsească 
soluţii pentru a putea suplimenta cu această sumă.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Dar, domnule preşedinte, nu este vorba doar de Lugoj ci şi de Taifun.  La 

comisie doamna Crisan a cerut o suplimentare cu 20 mii lei pentru că un sportiv de 
la motocros participă la Campionatul Mondial din Grecia.  

 
Doamna consilier judeţean Lelica Crişan 
Suplimentarea am cerut-o, de fapt, pentru semestrul I, respectiv suma de 70 

mii lei, pentru că acum este concursul.  Suma iniţială a fost de 100 mii lei.  Nu ne 
împiedică ceea ce a spus domnul Negoiţă pentru că noi am făcut economie la 
toate alocările, dela 1800  acum avem 1723 mii lei.  

Dacă vreţi să faceţi o suplimentare pentru Clubul Pascotă avem în buget 
rezerva pentru această suplimentare.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, în acest moment avem aceste amendamente, la care se adaugă 

propunerea domnului Negoiţă prin care se solicită suplimentarea pentru Clubul 
Pascotă de la 25 mii lei la 70 mii lei. În plus, există ideea iniţială prin care eu am 
propus să mergem cu o suplimentare de 200 mii lei care echilibrează mult mai bine 
întreaga repartizare. Suma respectivă poate fi obţinută din cei 70 mii lei economie 
plus 130 mii lei din buget.  

 
Domnul consilier judeţean Daniel Preunca 
Aş vrea să vă spun că e foarte bine că a apărut şi Clubul Raducioiu, dar să 

nu uităm că acesta este doar de 1 an, iar Clubul Isac este de aproximativ 20 de 
ani. Amândouă cluburile merită pe deplin finanţarea noastră.  

Din câte am înţeles Clubului Isac îi lipseşte doar unul sau două acte şi 
propun să nu primească finanţarea până nu aduce toată documentaţia.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Supunem la vot amendamentele conform procedurilor.  
Deci, există un amendament din partea Comisiei economice şi la acest 

amendament a venit un nou amendament din partea domnului Adrian Negoiţă prin 
care domnia sa propune să suplimentăm cu suma de 25 mii lei la Clubul Pascotă 
Ilie.  

Supun la vot amendamentul domnului Adrian Negoiţă.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul domnului Adrian Negoiţă 

cu 24 voturi „pentru” din partea doamnelor /domnilor  Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cârceie Marius, Coifan Viorel, Chiforeanu Ioan, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Adam, Cutu Dorin Eftimie Mariana, Gaita Oana, Hehn Dorin, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Preunca Daniel Rotărescu Vasile, Răvăşilă 
Florin, Sasca Viorel, Sarmeş Dan, Suciu Matei, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 4 
voturi „împotrivă” din partea doamnelor / domnilor Bitea Nicolae, Grecu Marian, 
Ostaficiuc Constantin, Spătaru Elisabeta şi 4 abţineri din partea doamnelor / 
domnilor Cândea Dorin, Bojin Mihăiţă, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica.  
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Domnul Petrişor Nădăştean -  secretar al judeţului Timiş  
Îmi cer scuze că intervin, însă nu am înţeles exact care este suma alocată 

în final Clubului Pascotă Ilie. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
La cei 25 mii lei primiţi iniţial am mai adăugat încă 25 mii lei ca urmare a 

propunerii domnului Adrian Negoiţă.  Deci 50 mii lei în total.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean -  secretar al judeţului Timiş  
Adică, le-am dat exact cât au avut iniţial în proiect.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Vă propun să dăm acum jumătate din ce s-a propus în linii maximale pe 

fiecare în parte, astfel încât, să nu fie discuţii că nu au cu ce să-şi continue 
activitatea, iar restul banilor îi discutăm în comisii.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu cred că va fi cineva de acord cu această propunere pentru că trebuie 

respectat calendarul sportiv, iar multe concursuri se desfăşoară în curând.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Nu, putem să dăm jumătate din sumele maximale, iar acest lucru  pentru o 

lună înseamnă destul.  De exemplu, dacă la Lugoj  s-a aprobat să le dăm 300 mii 
lei, le dăm acum 150 şi despre diferenţă discutăm luna viitoare.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, putem merge cu aprobarea amendamentului până la final şi putem să 

decontăm doar jumătate în prima lună.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Există Legea bugetelor locale care ne obligă ca în primul trimestru să 

repartizăm exact ce am aprobat prin buget, iar prin bugetul aprobat în luna ianuarie 
am alocat 1.800 lei pentru toate cluburile. Deci, în semestru 1 trebuie să 
repartizăm suma de 1.800 lei.  Decontarea se va face conform legii pentru că altfel 
vom fi controlaţi de Curtea de conturi  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar dacă ar fi să mergem  la extremă am putea aproba chiar şi în iunie, 

însă nu acesta este scopul nostru. Prin urmare, amendamentul domnului Adrian 
Negoiţă fiind aprobat, supun la vot amendamentul Comisiei economice.  

 
 Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
 Trebuie să intervin şi să vă spun că amendamentul Comisiei economice 
cuprinde o structură sportivă – Isac- care nu are documentaţie potrivit legi. Deci, 
nici nu trebuia să apară pe listă atâta timp cât nu are documentaţia legală. Se 
spune că din cauza birocraţiei, însă una este legea şi alta ceea ce se face aici, 
respectiv să promovaţi o structură sportivă care nu îndeplineşte în acest moment 
condiţiile impuse de lege.  
 
 Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
 Domnule preşedinte, din câte am  înţeles eu, domnul Daniel Preunca şi-a 
retras amendamentul cu privire la Clubul Isac.  
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 Domnul consilier judeţean Daniel Preunca 
 Domnule preşedinte, este acelaşi campionat în care merge şi Clubul 
Răducioiu.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, dar în acest moment ei nu au documentaţia conform legii.  Va primi la 
următorul plen dacă vor aduce această documentaţie. Suma de 20 mii lei rămâne 
şi nu se redistribuie.  
 În consecinţă, cu amendamentul că, întrucât Clubul Isac nu are 
documentaţia legală nu poate primi aceşti bani, vă supun la vot amendamentul 
Comisiei economice.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul Comisiei economice  cu 
31 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, 
Crăciunescu Adam, Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, 
Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 
şi un vot împotrivă din partea doamnei Spătaru Elisabeta. 
 

Amendamentul fiind aprobat, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30  voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu,  Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi un vot împotrivă din 
partea doamnei Spătaru Elisabeta. 

   
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT 

nr.146/2010 privind aprobarea proiectului de investiţie „Parc Tehnologic 
pentru Energie Alternativă Timişoara” a cheltuielilor legate de proiect, 
precum şi a documentaţiei tehnico-economice a investiţiei. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de 

urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
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Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

indicatorilor tehnico-economici ai proiectului de investiţie “Centrul de 
Integrare prin Terapie Ocupaţională Găvojdia”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie 

socială, Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de 

parteneriat cu Municipiul Timişoara şi Comuna Dumbrăviţa pentru proiectul 
„Extindere reţea de troleibus Dumbrăviţa”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia 

economică şi Comisia pentru administraţie publică.  
După finalizarea şedinţelor comisiilor s-a primit o propunere din partea 

Asociaţiei „Dunos”  Dumbrăviţa  în  sensul  de-a  se  solicita   Primăriei   
municipiului Timişoara „ liderul de proiect”  analizarea posibilităţii modificării staţiilor 
de pe raza localităţii Dumbrăviţa pentru amenajarea unor locuri speciale destinate 
parcării bicicletelor.  

Cred că este bine ca şi noi să facem această scrisoare, doar pentru a avea 
posibilitatea să analizeze Consiliul local al municipiului Timişoara amplasarea 
staţiilor.  

Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
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Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea proiectului de 

investiţie „Muzeul Viu al Satului Bănăţean, Timiş - Csongrad , Tradiţie şi 
Multiculturalitate”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru 

cultură, Comisia pentru relaţii şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin 
Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului 

Tehnic pentru obiectivul de investiţie Modernizare DJ 592D Lugoj – Ohaba 
Forgaci, km 2+140 – 13+800”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de 

urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  
Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu 
Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu,  Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului 

Tehnic pentru obiectivul de investiţie ”Sporire capacitate de circulaţie pe DJ 
595 Giroc – Timişoara, km 7+700 – 10+000”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de 

urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării 

Centrului de asistenţă şi protecţie a victimelor traficului de persoane. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie 

socială, Comisia pentru administraţie publică şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
În comisie am avut unele discuţii pe acest proiect, prin majoritate a fost 

aprobat, dar, legat de faptul că asociaţia cu care se încheie colaborarea are o 
certificare doar pe trei ani, prin amendamentul meu propun ca închirierea să fie 
doar pe o perioadă de 3 ani şi nu pe 5 ani cum este în proiectul de hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, prin amendamentul său domnul Marius Cârceie propune ca darea în 

folosinţă să  fie  pe  3  ani  şi  nu  pe  5 cum a fost trecut iniţial în proiectul de 
hotărâre, ca urmare a  
faptului ca perioada de valabilitate a  actualului certificat este  pe perioadă de 3 
ani.  

Supun la vot amendamentul domnului Marius Cârceie 
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat amendamentul   cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu  
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  
Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu 
Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan. 

 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre   cu 30 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  
Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu 
Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
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Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan şi o abţinere din 
partea domnului vicepreşedinte Liviu Borha.  

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii 

sezoniere a unor suprafeţe de teren, în scopul amenajării de terase. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru 

administraţie şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui 

spaţiu de către Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Constantin Pufan” 
Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie 

socială, Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu,  Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind completarea „Inventarului 

bunurilor care aparţin domeniului public al judeţului Timiş”. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru 

administraţie publică şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  
Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu 
Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind actualizarea Inventarului 

bunurilor imobile din domeniul public şi privat al judeţului Timiş date în 
administrare Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie 

socială, Comisia pentru administraţie publică şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Normativului privind dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de 
carburanţi. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie 

socială, Comisia pentru administraţie publică  şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
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Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii 

licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin 
curse regulate speciale unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi 

Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  
Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Judeţului Timiş in Adunarea Generală a Asociaţiei 
de Dezvoltare Intercomunitară Apă - Canal Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia 

economică şi  Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii?  Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 25 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor, Crăciunescu Adam, Borha Liviu  Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin 
Lăscuţ, , Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi 7 abţineri din partea doamnelor / domnilor 
Constantin Ostaficiuc,  Grecu Marian,  Eftimie Mariana, Cutu Dorin Pompiliu, 
Crişan Lelica,  Cojocaru Silvia şi Cândea Iosif – Dorin, 

 
 
Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind revocarea şi numirea 

reprezentantului în Consiliul de administraţie al SC „INTER CENTER 
SERVICE” SA Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică, însă, nu au fost făcute nominalizări.  
 Vă rog domnule vicepreşedinte Liviu Borha să formulaţi propuneri.  
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Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Propun pe domnul profesor Aldea Adrian. Domnia sa este licenţiat în istorie 

– engleză şi drept internaţional. Vă anunţ că  este prezent în sală în cazul în care 
doriţi să îi puneţi întrebări.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt întrebări pentru domnul profesor Aldea Adrian 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Am întrebări pentru cei care au fost înainte şi vreau să ştiu dacă au făcut 

descărcări de gestiune, rapoarte de gestiune etc.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, nu s-au făcut, dar le vom cere să ni le prezinte în scris.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Aş dori să-i recomand domnului profesor  să se documenteze cu privire la  

situaţia de acolo, pentru că avem probleme cu acţiunile de acolo.  
 
Doamna consilier judeţean Lelica Crişan 
Am studiat puţin CV-ul domnului profesor Aldea şi  ce s-a întâmplat în  

perioada 2009 – 2010 pentru că  nu apare nimic la activitatea desfăşurată . În rest, 
îl felicit pentru că în perioada de facultate a reuşit să muncească şi să facă două 
cursuri postuniversitare.  

 
Domnul Aldea Adrian 
Bună ziua,  
Pot să vă spun că 2009 -  2010 a fost perioada în care am început să mă 

documentez ce înseamnă proiectele pentru fonduri cu finanţare şi rambursare 
europeană. Mi-am asumat o perioadă mai lungă în sensul de a putea ulterior să 
lucrez în această direcţie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumim.  
Se supune la vot  nominalizarea domnului Aldea Adrian. 
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre, respectiv 

nominalizarea domnului Aldea Adrian,  cu 19 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Băcanu Horea, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cârceie Marius, Chiforeanu Ioan, Coifan Viorel, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, 
Gaita Oana, Hehn  Dorin, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan, Sasca Viorel, Suciu Matei, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 5 voturi „împotrivă” 
din partea doamnelor/domnilor Eftimie Mariana, Grecu Marian, Ostaficiuc 
Constantin, Răvăşilă Florin, Spătaru Elisabeta şi 8 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cândea Dorin, Cojocaru Silvia,  
Crişan Lelica, Cutu Dorin, Nodiţi Gheorghe şi Preunca Daniel.  

 
 
Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului judeţean Timiş în Comisia de orientare şcolară şi 
profesională. 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, 

tineret şi sport şi Comisia pentru sănătate şi protecţie socială, însă, nu s-au 
formulat propuneri pentru persoana care urmează a fi desemnată.  

Rog pe domnul consilier judeţean Titu Bojin să formuleze  propuneri.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Propun pe domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supune la vot propunerea.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre, respectiv 

nominalizarea domnului consilier judeţean Adrian Negoiţă,  cu 21 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Ostaficiuc Constantin,  Bojin Mihăiţă,  Băcanu Horea, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, 
Chiforeanu Ioan, Coifan Viorel, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, , Hehn  Dorin, 
Matei Viorel, Mihoc Marcel, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Suciu 
Matei, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 6 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Cutu Dorin,  Gaita Oana,  Grecu Marian, Nodiţi 
Gheorghe,  Spătaru Elisabeta şi 5 abţineri din partea doamnelor/domnilor, Cojocaru 
Silvia,  Crişan Lelica, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin şi  Eftimie Mariana 

 
 
Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind desemnarea membrilor 

comisiilor de evaluare şi comisiei de soluţionare a contestaţiilor pentru 
evaluarea performanţelor manageriale pe anul 2011, ale managerilor unor 
instituţii publice de cultură aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, 

tineret şi sport şi Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 23 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

proiectului „Extindere reţea troleibus Dumbraviţa”,  a documentaţiei tehnico-
economice şi a analizei cost beneficiu a investiţiei.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc.  
Proiectul de hotărâre a fost analizat în şedinţa reunită a comisiilor şi a fost 

avizată favorabil.  
Dacă sunt discuţii? 
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Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt înscrieri la cuvânt? 
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE,                                     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ  
    Constantin OSTAFICIUC                                     Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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